
van Europa, bepaalde landen
versneld veilig verklaren. Dat doet de
motie-Niederer/Kamp. Een zorgvul-
dige beoordeling van veiligheids-
situaties is een basisbeginsel van het
asielbeleid. Sinds de Kamer Burundi
in 1996 onveilig verklaarde is de
situatie aldaar eerder slechter dan
beter geworden. Wij verwachten
echter op korte termijn een nieuw
ambtsbericht waarin met name zal
worden ingegaan op het ...

De voorzitter: Ik moet u nu toch
echt onderbreken, want dit is echt
geen stemverklaring meer. U vertelt
niet wat de CDA-fractie vindt, maar u
gaat in discussie over een motie
waarover de discussie toch al echt
gevoerd is en bovendien gaat u
vragen aan de regering stellen. Beide
horen niet thuis in een stemverkla-
ring!

De heer Wijn (CDA): Voorzitter. In
afwachting van dat nieuwe ambts-
bericht zullen wij op basis van de
huidige informatie tegen de motie
stemmen!

Mevrouw Albayrak (PvdA):
Voorzitter! Voordat u tot de
stemmingen overgaat, wil ik nog
zeggen dat ik mijn motie (19637,
nr. 574) intrek.
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De voorzitter: De motie-Albayrak/
Hoekema (19637, nr. 574) is
ingetrokken.

In stemming komt de motie-
Niederer/Kamp (19637, nr. 570).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Niederer/Kamp (19637, nr. 571).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, het CDA en de SGP voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Hoekema/Albayrak (19637, nr.
578).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD en het CDA tegen deze
gewijzigde motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ervoor,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-Albayrak
c.s. (19637, nr. 573).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Wijn
(19637, nr. 575).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, het CDA en de SGP voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over zeven moties, ingediend bij
het debat over de electriciteitspro-
ductiesector, te weten:
- de motie-Crone c.s. over uitgangs-
punten voor de afscheiding van
netwerken (27250, nr. 38);
- de motie-De Wit over het niet
privatiseren van regionale energiebe-
drijven (27250, nr. 39);
- de motie-Voûte-Droste c.s. over
versterking van de dienst uitvoering
en toezicht energie (27250, nr. 40);
- de motie-Van den Akker over
voorwaarden voor privatiseren van
energiebedrijven (27250, nr. 41);
- de motie-Van den Akker c.s. over
waarborging van leveringszekerheid
door TenneT (27250, nr. 42);
- de motie-Van den Akker over
goedkeuring door de minister van
financieringsconstructies (27250, nr.
43);
- de motie-Van den Akker over
controle van afgesloten lease-
contracten (27250, nr. 44).

(Zie vergadering van 3 april 2001.)

De voorzitter: De motie-De Wit
(27250, nr. 39) is in die zin gewijzigd,
dat zij thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat privatisering van
de stroomvoorziening het gevaar
met zich meebrengt dat er onvol-
doende onderhoud zal worden
gepleegd aan de netwerken;

overwegende dat de scheiding
tussen netbeheer en neteigenaar
onvoldoende is om te verzekeren dat
geen misbruik wordt gemaakt van
het monopolie op het net;

overwegende dat privatisering van
de productiebedrijven leidt tot een
kleinere overcapaciteit en daarmee
tot een groter gevaar van stroomte-
korten;

overwegende dat privatisering zal
leiden tot een hogere import van
bruinkool- en kernenergiestroom en
het sluiten van milieuvriendelijke
energiecentrales in Nederland;

ten slotte overwegende dat de
energievoorziening een publieke
voorziening is die te belangrijk is om
aan de markt over te laten;

verzoekt de regering, niet over te
gaan tot de privatisering van
regionale energiebedrijven,

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt, wordt deze gewij-
zigde motie voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 45 (27250, was nr. 39).

De heer De Wit heeft mij verzocht
om zijn gewijzigde motie in
stemming te brengen voor de
motie-Crone c.s. (27250, nr. 38). Ik
constateer dat daartegen geen
bezwaar bestaat.

In stemming komt de gewijzigde
motie-De Wit (27250, nr. 45, was
nr. 39).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor deze
gewijzigde motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Crone
c.s. (27250, nr. 38).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, de Christen-
Unie en de SGP voor deze motie
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hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Voûte-
Droste c.s. (27250, nr. 40).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Van den
Akker (27250, nr. 41).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
het CDA voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van den
Akker c.s. (27250, nr. 42).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Van den
Akker (27250, nr. 43).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA en de
SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van den
Akker (27250, nr. 44).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA, de
ChristenUnie en de SGP voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van enkele onderwijs-
wetten in verband met de
invoering van persoonsgebonden
nummers in het onderwijs
(25828).

(Zie vergadering van 4 april 2001.)

In stemming komt het amendement-
Rabbae (stuk nr. 19, I).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor dit
amendement hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is verworpen.

Ik stel vast, dat door de verwer-
ping van dit amendement de andere
op stuk nr. 19 voorkomende
amendementen als verworpen
kunnen worden beschouwd.

In stemming komt het amendement-
Ross-van Dorp (stuk nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en het CDA voor
dit amendement hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat het is verworpen.

Artikel I wordt zonder stemming
aangenomen.

De artikelen II t/m IX worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het gewijzigde
amendement-Slob (stuk nr. 18, I).

De voorzitter: Ik constateer, dat dit
gewijzigde amendement met
algemene stemmen is aangenomen.

Ik stel vast, dat door de aanne-
ming van dit gewijzigde amende-
ment het andere op stuk nr. 18
voorkomende gewijzigde amende-
ment als aangenomen kan worden
beschouwd.

Artikel X, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van de gewijzigde
amendementen-Slob (stuk nr. 18, I en
II), wordt zonder stemming aangeno-
men.

De artikelen XI t/m XXX en de
beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks tegen dit
wetsvoorstel hebben gestemd en die
van de overige fracties ervoor, zodat
het is aangenomen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 29 maart 2001 over Euro 2000.
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De heer Middel (PvdA): Voorzitter.
Wij hebben kort geleden een
algemeen overleg gehad over Euro
2000 dat ons veel goeds heeft
opgeleverd, behalve dan de titel van
Europees kampioen voetbal. Het
batig saldo voor de overheid is naar
schatting 27 mln. gulden. Tijdens het
AO was iedereen het erover eens dat
het geld binnen de sport moet
blijven. Het gaat om een behoorlijk
bedrag. Tijdens de laatste begro-
tingsbehandeling is bijna kamer-
breed gepleit voor een accommo-
datie- en/of sportevenementenfonds.
Het gaat of om één fonds of twee
aparte fondsen. De staatssecretaris
van VWS zou het voortouw moeten
nemen, in samenwerking met
Economische Zaken en het bedrijfsle-
ven. Vanuit Economische Zaken zijn
zeer verheugende berichten geko-
men via mevrouw Jorritsma uit
Sydney tijdens de Olympische spelen
en de heer Ybema tijdens het laatste
algemeen overleg. Het betekent een
structuurversterking voor Nederland
als je ervoor zorgt dat er meer en
betere accommodaties komen. Om
ervoor te zorgen dat de opbrengst
van Euro 2000 voor de sport
behouden blijft, wil ik de volgende
motie indienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de organisatie van
Euro 2000 de rijksoverheid een batig
saldo heeft opgeleverd van ongeveer
27 mln. gulden;

voorts overwegende dat de Kamer
zich onlangs uitgesproken heeft voor
de vorming van een landelijk sport-
accommodatie- en evenementen-
fonds, waarbij de staatssecretaris
van VWS het voortouw zou moeten
nemen;

verzoekt de regering, te bewerkstelli-
gen dat middelen die vrij vallen
vanuit de organisatie van Euro 2000
beschikbaar blijven voor de sport,

Voorzitter
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